
Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice – Nad  jazerom 

 

 

Z á p i s n i c a 

 

z 6. riadneho zasadnutia Miestneho zastupiteľstva Mestskej časti  Košice – Nad jazerom 

dňa 8. decembra 2023 

 

 

 

Prítomní: Ing. Mgr. Lenka Kovačevičová- starostka mestskej časti 

 Ing. Jana Janotková - prednostka 

   PhDr. Patrik Géci – kontrolór 

 

 

 

Prítomní poslanci: Bc. M. Belohorský, Mgr. B. Berberich, Ing. N. Borovský,  

MVDr. Mgr. A. Jenčová, PhDr. L. Kleinová, O. Kmec, 

Ing. I. Kmecová, MUDr. R. Lenártová, PhD.,  

PhDr. R.Schwarcz, Mgr. P. Slivka, 

 

 

 

Ďalší prítomní: Mgr. Ľudmila Kolarčíková – vedúca ekonomického oddelenia 

Ing. Milan Derfiňák – vedúci oddelenia výstavby a IČ 

Mgr. Ivica Krausová – vedúca oddelenia vnútornej správy  

Mgr. Erika Gordoňová – oddelenie kancelárie starostky  

 

 

 

K bodu č. 1/ Otvorenie zasadnutia 

 

 Starostka mestskej časti otvorila 6. riadne zasadnutie Miestneho zastupiteľstva Mestskej 

časti Košice – Nad jazerom, ktoré bolo v zmysle platnej legislatívy a článku 4 ods. 2 

Rokovacieho poriadku Miestneho zastupiteľstva Mestskej časti Košice – Nad jazerom riadne 

a včas zvolané. Zároveň privítala všetkých prítomných poslancov a zamestnancov miestneho 

úradu.  Skonštatovala, že z celkového počtu zvolených poslancov 13 je prítomných 10, teda 

zasadnutie je uznášaniaschopné. Z rokovania sa ospravedlnili poslanci: Gajdošová, Hricková 

a Skonc.   

 

 Osobitne privítala pána pplk. Ing. Martina Gancarčíka, riaditeľa Obvodného oddelenia 

PZ Košice – Nad jazerom a zároveň ospravedlnila Ing.. Miroslava Fajčíka, veliteľa Mestskej 

polície v Košiciach – stanica Nad jazerom.  

 



K bodu č. 2/ Schválenie programu zasadnutia 

 

 Program riadneho zasadnutia bol oznámený elektronickou formou. P. starostka vyzvala 

prítomných poslancov, aby hlasovali o predloženom programe. V rámci rozpravy nemal nikto 

z prítomných žiadne dotazy ani pripomienky.  

  

(Hlasovanie č. 1: z prít. 10 za 10) 

 

P. starostka vyzvala prítomných poslancov, ak majú doplňujúce návrhy do programu 

rokovania, aby ich predniesli.  

 

Žiadne iné doplňujúce návrhy od poslancov neboli vznesené. 

 

 

K bodu č. 3/  Určenie zapisovateľky, overovateľov zápisnice a voľba návrhovej komisie 

 

P. starostka určila za zapisovateľku pani Mgr. Eriku Gordoňovú a za overovateľov 

zápisnice poslancov I. Kmecovú a B. Berbericha. Do návrhovej komisie bol zvolený poslanec: 

P. Slivka. 

 

(Hlasovanie č. 2: z prít. 10 za 10) 

 

Po hlasovaní starostka prítomným predstavila Ing. Janu Janotkovú, ktorá po odchode 

JUDr. M. Petruška bude zastávať funkciu prednostky MÚ MČ Košice – Nad jazerom a zároveň 

bude naďalej vykonávať činnosti súvisiace s verejným obstarávaním.  

 

 

K bodu č. 4/ Informatívna správa o činnosti Mestskej polície v Košiciach – stanice Nad 

jazerom. 

 

P. starostka poprosila riaditeľa OO PZ Košice – Nad jazerom pplk. Ing. M. Gancarčíka,  

aby prítomných informoval o činnosti oddelenia za  posledné obdobie. 

 

Riaditeľ pplk. Ing. Martin Gancarčík prítomných informoval, že bezpečnostná situácia 

v MČ Nad jazerom je stabilizovaná a nevymyká sa predošlým rokom. Pokračoval 

informovaním o trestných činoch súvisiacich s domácim násilím a nebezpečným vyhrážaním, 

pričom uviedol, že oproti roku 2022 zaznamenali na OO PZ pokles prečinov nebezpečného 

vyhrážania týkajúceho domáceho násilia. Ďalej informoval o uličnej kriminalite, alkohole za 

volantom, riešení dopravy v súvislosti s rekonštrukciou Slaneckej ulice, o úmrtí -zamrznutí 

občana v MČ Košice – Nad jazerom. Prítomných v rámci svojej správy o činnosti informoval 

aj o krádeži káblov zo staveniska na Slaneckej ceste, kde príslušníci OO PZ museli v nočných 

hodinách vykonávať pravidelné hliadkovanie. 

 



 Riaditeľ OO PZ ďalej informoval o novom projekte na školách, ktorý prebieha v rámci 

celého Slovenska a je zameraný na „Ochranu mäkkých cieľov na školách“. Kontaktní 

pracovníci zboru sú v kontakte s riaditeľmi škôl a v prípade potreby sa riešenia hneď ujíma 

obvodné oddelenie. Za mesiac november sa v Košiciach vyskytli 3 takéto prípady, ktoré sa 

riešili  a jeden z týchto prípadov sa stal na sídlisku Nad jazerom.  

 

V rámci správy o činnosti, pochválil riaditeľ OO PZ spoluprácu s MsP stanicou Košice 

– Nad jazerom pri riešení dopravných a trestných činností. Ďalej prítomných informoval, že 

v rámci Košíc bol začatý projekt spoločného výcviku a výmeny spoločných skúseností 

týkajúcich sa taktiky služobných zákrokov.  

 

P. starostka sa riaditeľovi OO PZ poďakovala za prednesenie správy a taktiež za 

spoluprácu s mestskou časťou, ktorá ako uviedla je veľmi dobrá. Následne predniesla správu 

o činnosti Mestskej polície stanice Košice – Nad jazerom, ktorá je bola doručená mailom od 

veliteľa MsP Ing. Fajčíka. 

 

P. starostka prítomných informovala, že činnosť stanice MsP Košice – Nad jazerom bola 

za obdobie od 16.9.2023 do 5.12.2023 zameraná prevažne na: 

- kontrolu dodržiavania verejného poriadku a čistoty 

- statickú dopravu, na státie motorových vozidiel pred priechodmi pre chodcov 

- kontrolu zákazu konzumácie alkoholických nápojov na verejnosti 

- kontrolu dodržiavania zákona o psoch 

- kontrolu a ochranu detských ihrísk a školských areálov 

- ochranu majetku občanov a mesta pred poškodením 

- na dodržiavanie VZN mesta Košice a mestskej časti.  

 

Ďalej pokračovala, že v uvedenom období príslušníci MsP zistili a riešili 2 podozrenia 

z trestných činov §245 poškodzovaním cudzej veci a §360 nebezpečné vyhrážanie. V rámci 

svojej činnosti príslušníci MsP zaistili v MČ hľadané osoby, riešili správne delikty a priestupky. 

Príslušníkmi stanice MsP - Nad jazerom boli v sledovanom období vykonané aj preventívno – 

bezpečnostné akcie:  

- 6 x so zameraním na kontrolu dodržiavania podmienok chovu psov, 

- 8 x so zameraním na kontrolu požívania alkoholických nápojov mladistvými   

osobami, 

- 4 x so zameraním na kontrolu dodržiavania zákazu fajčenia, 

- 65 x zabezpečovanie priechodov pre chodcov  pred školskými zariadeniami, 

- 2 x so zameraním na predchádzanie poškodzovania cudzej veci  - verejne 

prístupných objektov pomaľovaním a popísaním farbou alebo inou látkou, 

- 4 x so zameraním na kontrolu dodržiavania zákona o cestnej doprave, ktorým sa 

upravujú podmienky na prevádzkovanie taxislužby.  

 

P. starostka zo správy veliteľa MsP informovala, že príslušníci stanice MsP Košice – 

Nad jazerom vykonali aj 435 kontrolných úloh zameraných prevažne na: kontrolu dodržiavania 

verejného poriadku a čistoty, kontroly na ochranu majetku občanov MČ, kontrolu zákazu 



konzumácie alkoholických nápojov na verejnosti, kontrolu prevádzkových hodín, kontrolu 

školy a detských ihrísk a kontrolu dodržiavania pravidiel cestnej premávky. Činnosť 

príslušníkov MsP bola v sledovanom období ďalej zameraná aj na riešenie 234 oznamov 

nahlásených či už na operačnom stredisku priamo od občanov alebo kamerovým systémom. 

Hliadky MsP v rámci svojej činnosti poskytovali súčinnosť pre mestskú časť Nad jazerom, MV 

SR, Mesto Košice, DPMK a tiež pre RPZ.   

 

P. starostka po prednesení informatívnej správy veliteľa MsP stanice Košice – Nad 

jazerom otvorila rozpravu a keďže sa do rozpravy nikto neprihlásil, p. starostka vyzvala 

návrhovú komisiu o prednesenie uznesenia č. 58  

 

(Hlasovanie č. 3: z prít. 10  za 10 ) 

 

 

K bodu č. 5/  Slovo pre verejnosť 

 

Nakoľko nikto nepožiadal o vystúpenie,  p. starostka uzavrela tento bod a pokračovala 

v rokovaní.  

 

 

K bodu č. 6/  Správa o činnosti starostky Mestskej časti Košice - Nad jazerom 

 

 V správe o činnosti predniesla p. starostka správu o celkovej činnosti za rok 2023 

v ktorej informovala o zrealizovaných a prebiehajúcich investičných aktivitách. Prítomných 

informovala, že MČ dovybavila viacúčelový zametací stroj zimnou nadstavbou a to konkrétne 

pluhom a sypačom. V končiacom roku bola zrealizovaná rekonštrukcia systému odvodu 

dažďových odpadových vôd na budove miestneho úradu na Poludníkovej 7. Zároveň bola 

v areáli miestneho úradu vybudovaná dažďová záhrada, ktorá uchová časť dažďových zrážok 

v prostredí.  

Ďalej pokračovala, že v rámci riešenia havarijného stavu južného schodiska na OC  

Branisko došlo k výmene schodiska. Bola spracovaná projektová dokumentácia stavebných 

úprav objektu č. 2748 a taktiež bola od prezentovaná 1. etapa projektovej dokumentácie 

týkajúcej sa chodníkov v RL Jazero. Pre prieťahy Mesta Košice sa stále nezačalo s výstavbou 

polopodzemného kontajneroviska na Stálicovej ulici hoci výstavba je projekčne spracovaná od 

roku 2019. V súčasnej dobe prebieha výstavba uzamykateľného kontajneroviska na Ždiarskej 

ulici a práce na ňom budú ukončené v decembri.  

P starostka informovala aj o územnom konaní pre stavbu verejného osvetlenia 

chodníkov na Galaktickej a Meteorovej ulici, kde sa zrealizovaním stavby navýši počet svetiel 

o 14 kusov. Zároveň v zmysle požiadavky mesta Košice bude vybudovaná v trase a stĺpoch 

optická sieť pre mestský kamerový systém. Pokračovala, že verejné osvetlenie chodníkov na 

Dneperskej a Levočskej ulici bude ukončené v decembri a na uvedenej stavbe pribudne celkovo 

13 lámp.  

V rámci prerokovávaného bodu p. starostka prítomných informovala aj o otvorení 

inkluzívneho ihriska na Ladožskej ulici, ktoré bolo zrealizované poskytnutím dotácie pre SMZ 



v Košiciach. Z dotácie pre SMZ sa ďalej doplnili herné prvky pre detské ihrisko na Stálicovej 

ulici. Na Donskej ulici bol zrealizovaný a odovzdaný do užívania Fitpark, Uvedené dielo 

zabezpečila SMZ taktiež z dotácie Mestskej časti Košice – Nad jazerom.  Na požiadanie 

obyvateľov Raketovej ulice č. 3,  bolo z dotácie pre MSZ zrealizované oplotenie detského 

ihriska. Mestská časť bola v roku 2023 súčinná pri príprave a výstavbe športoviska K-Park 

a v súčasnosti ako uviedla starostka je mestská časť správcom a prevádzkovateľov tohto 

športoviska. Ihrisko bolo prevzaté do majetku MČ v hodnote takmer 100 000,-€. P. starostka 

ďalej prítomných informovala, že projektová dokumentácia viacúčelového ihriska na Donskej 

ulici je v procese výberu dodávateľa projektovej dokumentácie a k zámeru MČ obdržala kladné 

stanovisko referátu ÚHA mesta Košice. Po odbornej diskusii s územnoplánovacím orgánom 

mesta Košice a so zástupcami športovcov z oblasti Pumptraku sa MČ zaradila do súťaže pre 

výber spracovateľa projektovej dokumentácie pre športový park. 

 

P. starostka pokračovala ďalej o kultúrnych a spoločenských akciách, ktoré sa v MČ 

konali a kde sa osobne zúčastnila v období od 21.9.2023: Olympiáda materských škôl, Jazerská 

kvapka krvi, otvorenie pobočky verejnej knižnice v priestoroch miestneho úradu, mesiac úcty 

k starším, Jubilanti mestskej časti v Spoločenskom pavilóne, výlet do Smokovca, vítanie 

bábätiek do života a taktiež navštívila detský domov na Uralskej ulici.  

 

P. starostka ďalej informovala, že sa zúčastnila pracovného stretnutia k prerokovaniu 

spracovania nového územného plánu a na úrade KSK prebehlo stretnutie k modernizácii 

električkových tratí. V posledných dňoch sa uskutočnila akcia Mikuláš mestskej časti 

a starostka bola prítomná aj na slávnostnom otvorení prekrytia ľadovej plochy v Športovo-

zábavnom areáli Alejová.  

 

V závere svojej správy starostka informovala, že v mestskej časti bola od druhej 

polovice mesiaca november zahájená zimná údržba a zimná technika, ktorú vlastní MČ výrazne 

pomáha pri odhŕňaní snehu a posype jednotlivých úsekov.   

 

V rámci rozpravy nemal nikto z prítomných žiadne dotazy ani pripomienky. Následne 

starostka vyzvala návrhovú komisiu o prednesenie uznesenia – uznesenie č. 59 

 

(Hlasovanie č. 4 z prít. 10 za 10) 

 

 

K bodu č. 7/  Správa o plnení uznesení Miestneho zastupiteľstva Mestskej časti Košice – 

Nad jazerom 

 

Materiál bol poslancom zaslaný v elektronickej forme. V rámci rozpravy nemal nikto 

z prítomných žiadne dotazy ani pripomienky. P. starostka vyzvala návrhovú komisiu 

o prednesenie uznesenia – uznesenie č. 60 

 

(Hlasovanie č. 5 z prít. 10 za 10) 

 



K bodu č. 8/ Správa o výsledkoch kontroly 

 

Správa bola predložená písomne. V rámci rozpravy nemal nikto z prítomných žiadne 

dotazy ani pripomienky. P. starostka vyzvala návrhovú komisiu o prednesenie uznesenia – 

uznesenie č. 61 

 

(Hlasovanie č. 6 z prít. 10 za 10) 

 

 

K bodu č. 9/ Informácia o vykonaných rozpočtových opatreniach programového 

rozpočtu Mestskej časti Košice – Nad jazerom za rok 2023 

 

P. starostka uviedla, že materiál bol zaslaný elektronicky.  

 

P. starostka pokračovala, že v súlade s uznesením č. 18 z 2. riadneho zasadnutia 

Miestneho zastupiteľstva Mestskej časti Košice - Nad jazerom zo dňa 24. februára  2023, 

ktorým miestne zastupiteľstvo poverilo starostku mestskej časti vykonať zmeny v bežnom 

rozpočte na rok 2023 rozpočtovými opatreniami: 

- zmeny rozpočtu v bežných príjmoch a bežných výdavkoch pri rovnakej zmene objemu 

bežných príjmov aj bežných výdavkov a presun bežných výdavkov pri nezmenenej 

výške celkových bežných výdavkov v celkovom objeme najviac 20 % bežných 

výdavkov schváleného rozpočtu počas kalendárneho roka 

 

Uviedla, že vykonaním rozpočtových opatrení č. 8 až 12 sa  rozpočet bežných príjmov a 

výdavkov nezmení.  Rozpočet bežných výdavkov bol na rok 2023 schválený v objeme 

1 527188 €. Čiastka 115 437 € zodpovedajúca objemu zmien v  rozpočte bežných výdavkov 

realizovaných rozpočtovými opatreniami č. 1 - 12 schválenými starostkou mestskej časti v  roku  

2023 predstavuje podiel 7,56 %, čím je dodržaný miestnym zastupiteľstvom schválený objem 

zmien - najviac 20 % rozpočtu bežných výdavkov rozpočtu počas kalendárneho roka. 

 

V rámci rozpravy nemal nikto z prítomných žiadne dotazy ani pripomienky. Následne 

starostka vyzvala návrhovú komisiu o prednesenie uznesenia – uznesenie č. 62 

 

(Hlasovanie č. 7 z prít. 10 za 10) 

 

 

K bodu č. 10/  Návrh na 3. zmenu programového rozpočtu Mestskej časti Košice – Nad 

jazerom na rok 2023 

 

 P. starostka prítomných informovala, že materiál k prejedávanému bodu bol zaslaný 

elektronicky, zverejnený a bol prerokovaný v komisiách a na miestnej rade.  

 

 P. starostka informovala, že v Programovom rozpočte Mestskej časti Košice - Nad 

jazerom boli na rok 2023 schválené investičné projekty v sume 393 800 € a  použitie 



prostriedkov z  fondu hospodárskeho a sociálneho rozvoja a fondu rozvoja bývania na  

financovanie týchto projektov v  objeme 393 800 €. Miestne zastupiteľstvo schválilo 29.6.2023 

uznesením č. 42 - 1. zmenu a 21.9.2023 uznesením č. 55 – 2. zmenu Programového rozpočtu 

Mestskej časti Košice – Nad jazerom.  

 

 K návrhu 3. zmeny rozpočtu mestská časť pristúpila z dôvodu, že niektoré plánované 

projekty nemohli byť uskutočnené, a to najmä z dôvodu zdĺhavých procesov pri územných 

a stavebných konaniach ako aj z dôvodu vyplynutia potreby zakúpenia nového softvérového 

vybavenia mestskej časti. 

 

Navrhovaná zmena rozpočtu:  

1. Kpark – príprava územia   -10 000 €  

Projekt je už zrealizovaný, dodávateľ stavby nepožadoval od MČ prípravu územia. 

2. Verejné osvetlenie chodníkov na Galaktickej a Meteorovej ulici -22 600 € 

MČ Košice – Nad jazerom je v procese povoľovacích procesov. Po vydaní stavebného 

povolenia  bude možné v roku 2024 realizovať stavbu. 

3. Výstavba polopodzemného kontajneroviska na ulici Stálicová    -24 200 € 

V súčasnosti MČ nedisponujeme nájomnou zmluvou ma pozemok od mesta Košice 

o ktorú sa požiadalo ešte vo februári 2022.  

4. Stavebné úpravy objektu č. s. 2748 – RL Jazero -50 000 € 

Mestská časť čaká od mesta Košice udelenie súhlasu k stavebnej úprave objektu súp. č. 

2748 – RL Jazero. 

5. Firewal pre miestny úrad          +4 600 € 

6. Firewal pre kultúrne stredisko +2 700 € 

MÚ MČ Nad jazerom využíva zastaraný firewall, ktorému výrobca prestal poskytovať 

akúkoľvek podporu k 30.6.2022 a akákoľvek novo objavená zraniteľnosť tak zostane bez 

záplat a firewall sa stane vstupným bodom prípadného útoku a zásadne znižuje bezpečnosť 

MÚ. V súlade s uvedením navrhujeme schváliť nákup Firewalu pre Miestny úrad 

a kultúrne stredisko v celkovej výške  7 300 €. 

7. Prevádzkový server  +3 600 € 

Rizikom je výpadok  servera pre technickú poruchu, ktorú nebude možné odstrániť 

lokálnymi dostupnými prostriedkami. Spôsobí to nedostupnosť elektronických služieb a 

nemožnosť prihlasovania sa do lokálnych počítačov, čo bude v praxi znamenať globálny 

výpadok IT služieb. V súlade s uvedením navrhujeme schváliť nákup prevádzkového 

servera pre Miestny úrad a kultúrne stredisko v celkovej výške 3 600 €. 

8. Zálohovacie zariadenie +1 800 € 

Na miestnom úrade chýbajú automatizované kontroly realizovanej zálohy. Nie je 100% 

garancia možnosti obnovy dát po prípadnom výpadku.  V súlade s uvedením navrhujeme 

schváliť nákup zálohovacieho zariadenia pre Miestny úrad a kultúrne stredisko v celkovej 

výške 1 800 €. 

 

Spolu zníženie kapitálových výdavkov: -94 100 € 

 



Uskutočnením uvedenej navrhovanej zmeny dôjde oproti rozpočtu schválenému po 3. zmene k 

úprave rozpočtu na rok 2023 takto: 

Bežné príjmy: plus 315 784 €  t. j. stav po 3. zmene rozpočtu: 1 873 920 € 

Bežné výdavky: plus 315 784 €  t. j. stav po 3. zmene rozpočtu: 1 864 615 € 

Prebytok z bežného rozpočtu: nezmenený, t. j. stav po 3. zmene rozpočtu:9 305 € 

Kapitálové príjmy: nezmenené, t. j. stav po 3. zmene rozpočtu: 2 € 

Kapitálové výdavky: mínus 94 100 €, t.j. stav po 3. zmene rozpočtu:317 220 € 

Schodok z kapitálového rozpočtu: mínus 94 100 €, t.j. stav po 3.zmene rozpočtu:- 317 218 € 

Prevod finančných prostriedkov z peňažného fondu: mínus 94 100 € t. j. čerpanie fondu 

hospodárskeho a sociálneho rozvoja a fondu rozvoja bývania po 3. zmene rozpočtu spolu:  

317 218 €. 

 

P. starostka vyzvala prítomných k rozprave a keďže sa nikto neprihlásil, vyzvala 

návrhovú komisiu o prednesenie uznesenia – uznesenie č. 63 

 

(Hlasovanie č. 8 z prít. 10 za 10) 

 

 

K bodu č. 11/ Zásady hospodárenia a nakladania s majetkom MČ Košice – Nad jazerom 

 

Materiál k prejedávanému bodu ako uviedla p. starostka bol zaslaný elektronicky, bol 

prerokovaný v komisiách, miestnej rade a bol pripomienkovaný. Pripomienky boli následne 

zapracované.  

  

 P. starostka prítomných informovala o najvýraznejších zmenách, kde prvá časť zmien – 

legislatívna, spočíva v troch bodoch: 

1. explicitné uvedenie povinnosti správcu udržiavať zverený majetok v užívania 

schopnom stave, ako aj majetok zveľaďovať, 

2. explicitné uvedenie práva na primeranú náhradu za zhodnotenie majetku vlastníka aj vo 

vzťahu mesto a mestská časť,  

3. možnosť mesta bezodplatne sa zriecť majetku v prospech mestských častí, ktorý im 

predtým zverila.  

 

P. starostka pokračovala, že druhá časť zmien sa týka prevodu vlastníctva majetku obce, 

teda najmä novelizácie §9, §9a a §9b zákona o majetku obcí. Novela reaguje na potreby 

aplikačnej praxe v oblasti hospodárenia s majetkom obcí a prevodov vlastníctva ich majetku. 

Zameriava sa na úpravu pravidiel nakladania s majetkom obcí s cieľom zvýšiť jeho 

transparentné, efektívne a hospodárne nakladanie. Pri prevodoch majetku obcí je dôležité, aby 

z ich strany nedochádzalo k nehospodárnemu, neefektívnemu či dokonca nezákonnému 

prevodu majetku. Novela zákona o majetku obcí teda rozširuje výpočet zásad hospodárenia s 

ich majetkom, ktoré stanovujú kritéria s jeho nakladaním pri prevodoch ako aj nájmoch majetku 

obce a majú prispieť k jeho efektívnemu nakladaniu.  

 



V rámci rozpravy sa prihlásila o slovo p. Jenčová, ktorá sa dotazovala, že keďže na 

finančnej komisii a legislatívno-právnej komisii boli zásady pripomienkované, či sa tieto 

pripomienky do zásad zapracovali.  

 

Starostka odpovedala, že tieto pripomienky boli zapracované.  

 

O slovo sa nikto ďalší neprihlásil, preto p. starostka vyzvala návrhovú komisiu 

o prednesenie uznesenia – uznesenie č. 64  

 

(Hlasovanie č. 9 z prít. 10 za 10   ) 

 

 

K bodu č. 12/  Návrh plánu poslaneckých dní na rok 2024 

 

P. starostka uviedla, že materiál k prejedávanému bodu bol zaslaný elektronicky 

a vyzvala prítomných k rozprave.  

 

V rámci rozpravy nemal nikto z prítomných žiadne dotazy ani pripomienky. P. starostka 

vyzvala návrhovú komisiu o prednesenie uznesenia – uznesenie č. 65 

 

(Hlasovanie č. 10 z prít. 10 za 10, Ing. Borovský hlasoval ručne) 

 

 

K bodu č. 13/ Orientačný časový plán rokovaní Miestnej rady a Miestneho zastupiteľstva 

Mestskej časti Košice – Nad jazerom na I. polrok 2024 

 

 Materiál k bodu bol zaslaný elektronicky. P. starostka upozornila, že sa jedná len 

o návrh, ktorý sa v prípade potreby zmení a poslanci MiZ MČ Košice – Nad jazerom budú 

o tom včas informovaní.  

 

V rámci rozpravy nemal nikto z prítomných žiadne dotazy ani pripomienky. P. starostka 

vyzvala návrhovú komisiu o prednesenie uznesenia – uznesenie č. 66 

 

(Hlasovanie č. 11 z prít. 10 za 10) 

 

 

K bodu č. 15/  Personálne otázky  

 

 Materiál k bodu bol zaslaný elektronicky.   

 

P. starostka pokračovala, že 14.09.2023 Jaroslav Šarišský mailom oznámil vzdanie sa členstva 

v komisii výstavby, verejného poriadku a životného prostredia a to z dôvodu nečinnosti 

Mestského zastupiteľstva v Košiciach pri riešení vzniknutých situácii a spôsobu komunikácie 

medzi mestom a mestskými časťami. A JUDr. Alena Olejárová dňom 31.10.2023 ukončila 



pracovný pomer s Mestskou časťou Košice – Nad jazerom z dôvodu odchodu do starobného 

dôchodku.  

 

V rámci rozpravy nemal nikto z prítomných žiadne dotazy ani pripomienky. P. starostka 

vyzvala návrhovú komisiu o prednesenie uznesenia – uznesenie č. 67 

       

(Hlasovanie č. 12 z prít. 10 za 10) 

 

 

K bodu č. 15/  Interpelácie 

 

V zmysle schváleného rokovacieho poriadku starostka vyzvala poslancov, na písomné 

predloženie interpelácií. 

 

 

K bodu č. 16/ Rôzne 

 

P. starostka v rámci bodu pozvala prítomných poslancov na Slávnostné oceňovanie 

osobností MČ Košice – Nad jazerom, ktoré nasleduje po ukončení miestneho zastupiteľstva. 

Prítomných pozvala aj na deň 15.12.2023 na Košické rozprávkové Vianoce, kde sa v uvedený 

deň predstaví s pripraveným programom MČ Košice – Nad jazerom a zároveň sa bude čapovať 

primátorský punč. Ďalej pokračovala pozvaním na veľký kontrolný deň na Slaneckej ceste, 

ktorý je plánovaný na 21.12. 2023. a poďakovala sa všetkým, ktorí na tieto dni chodia.  V rámci 

bodu starostka prítomných informovala aj o tom, že MČ sa zapája do rôznych výziev v rámci 

Európskych štrukturálnych fondov, o oprave výtlkov v MČ a taktiež o plánoch  týkajúcich sa 

odbahnenia Jazera a úprav v rekreačnej lokalite Jazero.  

 

V rámci bodu vystúpil p. Borovský, ktorý poprosil o súčinnosť MČ Košice – Nad 

jazerom pri jednaniach s Mestom Košice ohľadom inštalovania dočasnej dopravnej značky 

“striedavé radenie“ na križovatke Ladožská – Čingovská.  

 

P. starostka počas diskusie prítomným vysvetlila situáciu ohľadom stavu na Slaneckej 

ceste, otváraniu križovatiek a ukončovaniu prác na stavbe Slanecká.  

 

O slovo sa prihlásila p. Kmecová, ktorá položila otázku, či je zistiteľné z akého dôvodu 

vznikol prestoj 4 mesiace, či z toho dôvodu budú vyvodené dôsledky a kto bude niesť prípadnú 

zodpovednosť za zaťaženie mestského rozpočtu 

 

P. starostka reagovala vysvetlením postupov od roku 2018, pričom stavba Slanecká sa 

vybavovala od roku 2016, pokračovala vysvetlením problémov v súvislosti s projektovou 

dokumentáciou. Podľa jej slov zdržanie spôsobilo aj to, že stavba Slanecká má 88 objektov. 

Počas realizácie stavby sa nachádzali objekty, ktoré neboli pozakresľované a tak množstvo vecí 

nebolo v súlade s projektovou dokumentáciou. Následne bolo potrebné riešiť preklady sietí 

a k všetkému sa vyžadovali stanoviská a prestoje vznikali okrem iných aj z tohto dôvodu.   



 O slovo sa prihlásil p. Schwarcz, ktorý prítomných informoval, že na najbližšom 

rokovaní mestského zastupiteľstva navrhne bod Slanecká cesta a zároveň požiadal vedenie 

mesta o vypracovanie správy, ktorú na rokovaní predloží. V správe majú byť okrem iného 

uvedené aj dôvody omeškania, prípadné pochybenia manažmentu, pôvodný rozpočet, 

aktualizovaný rozpočet, informácie o finančných zdrojoch atď. . 

 

 Ako posledný vystúpil v rámci bodu Rôzne p. Belohorský, ktorý sa všetkým poďakoval 

za prácu vykonávanú počas končiaceho sa rok 2023. 

 

 

K bodu č. 17/ Záver 

Pani starostka uviedla, že program rokovania miestneho zastupiteľstva bol vyčerpaný. 

Poďakovala sa všetkým za účasť a vyhlásila zasadnutie za ukončené. 

 

 

 

 

 

 

Ing. Jana Janotková    Ing. Mgr. Lenka K o v a č e v i č o v á 

    prednostka miestneho úradu      starostka mestskej časti 

 

 

 

 

 

 

Overovatelia: Ing. Ivana Kmecová 

Mgr. Bernard Berberich 

 

 

 

Zapisovateľka: Mgr. Erika Gordoňová  


